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Zápis  
z 16. jednání Výboru pro rozvoj cestovního ruchu 

Zastupitelstva Olomouckého kraje  
ze dne 31. 1. 2024 

 

Přítomni: 

Ing. Mgr. Hana Vacková – předsedkyně 

Mgr. Djamila Bekhedda 

Lukáš Drlík 

Zdislav Ház, DiS. 

Mgr. Josef Kaštil 

Mgr. Michal Stoupa 

Radek Hofer 

Jiří Juráš 

Martin Křupka 

Ing. Petr Mudra 

Tomáš Šulák 

Aleš Valnoha  

Bc. Jan Žůrek 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tajemník výboru: 

Bc. Kristýna Gabrielová 

 
 

Nepřítomni:  

 

 

Omluveni:  

doc. PhDr. Karel Konečný, CSc. 

Ing. Lubomír Žmolík 

Marcela Župková 

Bc. Jakub Jüngling 

 

 

 

 

Hosté: 

Ing. Bc. Milada Sokolová 

Mgr. Josef Tetera 

Mgr. Radek Stojan 

Mgr. Tomáš Rak 

Mgr. David Záleský 

Bc. Žaneta Jančaříková 
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Program: 

1. Zahájení 

2. Členské příspěvky pro sdružení 

3. Ceny CR 

4. Cyklodoprava 

5. Seniorské cestování 

6. Různé 

 

Zápis: 

1. Zahájení  

Předsedkyně VRCR ZOK přivítala členy, popřála všem přítomným úspěšný vstup 
do nového roku 2024 a zároveň připomenula, že se jedná o poslední rok daného 
volebního období. Zahájila 16. jednání výboru a seznámila členy výboru 
s programem. Program byl následně přijat. 

 
2. Členské příspěvky pro sdružení 
 

Mgr. Tetera seznámil členy s výší členských příspěvků Olomouckého kraje ve 
sdruženích cestovního ruchu (Střední Morava, Jeseníky) a s jejich určením. 
V případě Jeseníků bude kromě fixní částky 2 750 000 Kč vyplacen též 1 000 000 
Kč na financování koordinované strojové údržby lyžařských běžeckých tras  
a 250 000 Kč na zajištění obnovy technického stavu sněžných vozidel 
v Jeseníkách (vše schváleno v ROK 8. 1.).  

V případě Střední Moravy fixní část činí 2 250 000 Kč a poskytnutí 250 000 Kč 
bude Rada Olomouckého kraje projednávat po představení projektového záměru.   

 

Ing. Mudra vyjádřil poděkování za vstřícnost OK při navyšování příspěvků.  
Ing. Sokolová příspěvky shrnula a také poděkovala za spolupráci. 

 

3. Ceny CR 
 
Členové výboru byli seznámeni s informacemi o novém ročníku Cen za přínos 
cestovnímu ruchu Olomouckého kraje 2024. Ceny jsou vyhlašovány již od roku 
2018 a již od prvního ročníku soutěže jsou vyhlašovány jako ceny veřejnosti. 
Návrhová komise pro každý ročník soutěže navrhne celkem 5 kategorií, které jsou 
každoročně obměňovány za účelem zachování pestrosti rozsahu kategorií  
i dotčených oblastí cestovního ruchu. Po schválení příslušného materiálu na 
jednání Zastupitelstva Olomouckého kraje dne 29. 4. 2024 bude moci veřejnost 
společně s TIC navrhovat jednotlivé soutěžíci do kategorií. V červnu poté budou 
představeni nominovaní, resp. zahájeno hlasování, které potrvá do 4. srpna 2024. 
Slavnostní večer proběhne v září 2024. 
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4. Cyklodoprava 

 
Mgr. Tetera informoval členy výboru o tom, že v únoru proběhne jednání 
s cyklokoordinátory a následně bude zahájeno plnění akčního plánu pro letošní 
rok. Ing. Sokolová informovala o dřívějším nasazení cyklovozíku pro letošní rok.  
 
Mgr. Rak k otázce týkající se autobusové dopravy seznámil přítomné 
s informacemi o skibusech. Existují dva druhy přepravních podmínek a je nutné 
tyto sladit kvůli skialpinistické obuvi a lyžákům, ve kterých nesmí cestující 
nastupovat. Následně proběhla debata o vhodném řešení této otázky mezi  
Ing. Sokolovou, Ing. Mudrou a Mgr. Stojanem, jejíž výsledkem je nutnost jednání 
s KIDSOK. 
 
 

5. Seniorské cestování 
 
Mgr. Tetera informoval, že na letošní ročník je vyhrazeno 1 500 000 Kč, aktuálně 
se připravuje výběrové řízení. V únoru proběhne vyhodnocení seniorského 
cestování za minulé období s cílem doladit případné nedostatky a podněty.  
Zároveň vyzval přítomné, aby navrhli nové cíle pro seniory, s ohledem na jejich 
fyzické možnosti. Ing. Sokolová kvitovala obměnu turistických cílů s důrazem na 
gastrozážitky, poděkovala za případné podněty.  
 
 

6. Různé 
 
Mgr. Tetera seznámil přítomné s ukončením podávání žádostí pro DT 1, 2, 4 a 5. 
Ve všech DT došlo k převisu žádostí, zároveň informoval o nutnosti vyřazení 
žadatelů, kteří nesplnili podmínky podání žádostí dle pravidel daných DT. Tito 
vyřazení žadatelé budou informováni oficiálním sdělením danými administrátory. 
 
Předsedkyně VRCR ZOK navrhla v souvislosti s blížícím se koncem funkčního 
období dvoudenní výjezdní zasedání výboru, ideálně v měsíci červnu. 
 
Mgr. Stojan informoval o připravovaných změnách v Národním programu podpory 
cestovního ruchu v regionech, které aktuálně připravuje MMR. Nové nastavení 
tohoto dotačního programu by mělo začít od roku 2025. Úpravou projde jak 
dotační titul na podporu krajských a oblastních DMO, ve kterém bude nově možné 
čerpat prostředky na personální a provozní výdaje, tak i dotační titul na podporu 
infrastruktury cestovního ruchu, kde se počítá s možností, kdy by MMR zasílalo 
finanční prostředky přímo jednotlivým krajům, které by následně administrovaly 
dotační žádosti za své území. Příprava dotačních titulů aktuálně prochází 
přípravnou fází a je komunikována s Komisí pro cestovní ruch Asociace krajů ČR. 
O dalším vývoji budou členové Výboru informováni.  
Mgr. Rak informoval o budoucí změně provozních výdajů pro SCR ze strany státu 
a o zpřísnění certifikace.  
Mgr. Stojan navrhl, aby žadatelé, kteří nebudou podpořeni z OK, žádali o dotace 
na MMR, což Ing. Sokolová podpořila. 
 
Termín dalšího jednání výboru byl stanoven na ST 27. 3. 2024 ve 14 hodin. 
 

  Předsedkyně VRCR ZOK poděkovala členům za účast a jednání ukončila. 
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V Olomouci dne 2. 2. 2024 

Zapsala: Bc. Kristýna Gabrielová  

……………………………….  
 

Ing. Mgr. Hana Vacková 

             předsedkyně výboru 

Přílohy:  Prezenční listina  


